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Zapytanie 

w sprawie: rozdysponowania infrastruktury przystankowej po nieczynnych przystankach liniiZ46 

 

 W związku z interwencją mieszkańca w nawiązaniu do mojego zapytania z dnia 10.01.2022r. i 

odpowiedzi na nie zawartej w piśmie ZDiT-DL.054.2.2022  z dnia 21.01.2022r.oraz do mojego 

zapytania z dnia 04.02.2022r. i odpowiedzi na nie zawartej w piśmie ZDiT-DL.05411.2022  z dnia 

18.02.2022r.  zwracam się z pytaniem czy zapadły jakieś decyzje w kwestii  przeniesienia ławki lub 

wiaty z nieczynnych przystanków nr 4800 i 4801 na czynny przystanek nr 2386? Zaś jeśli są one 

pozytywne, to jaki będzie termin realizacji tych prac?  Linia Z46 zakończyła już  kursowanie, a 

powyższa infrastruktura przystankowa wciąż stoi bezużytecznie.  

Przy okazji  proponuję również wziąć pod uwagę przestawienie ławki na przystanek nr 2386, zaś   

wiaty na przystanek nr 1053 o który pytałem  w dniu 04.02.2021 r.  

Dodatkowo proszę o wyjaśnienie , dlaczego na pętli Radogoszcz Wsch. przy stanowisku po 

zawieszonej linii Z46 nadal wisi znak D-15 wprowadzając pasażerów w błąd, jakoby autobus 

kursował i się tam zatrzymywał?  

 

  

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 




